

CP-140 AURORA





CP-140 AURORA

The CP-140 Aurora is a long-range patrol aircraft used for multiple types of missions over land and water.

The Aurora supports a wide variety of roles, including operations management, maritime and overland intelligence, surveillance and reconnaissance, anti-submarine and anti-surface warfare, strike coordination, and search and rescue. It can also assist other government agencies to combat illegal fishing, pollution, drug trafficking, and more.

Length: 35.61 m

Wingspan: 30.37 m

Height: 10.30 m

Maximum gross weight: 64,410 kg

Maximum speed: 750 km/h

Range: 7,400 km

Locations: Comox, B.C.
Greenwood, N.S.

www.canada.ca/en/air-force

CP-140 AURORA

Le CP-140 est un aéronef de patrouille à long rayon d'action employé pour accomplir divers types de missions terrestres et maritimes.

L'Aurora peut soutenir diverses activités, comme la gestion des opérations, les opérations maritimes et terrestres de renseignement, de surveillance et de reconnaissance, la lutte contre les sous-marins et les navires, la coordination d'attaques et les missions de recherche et de sauvetage. Il peut également venir en aide à des organismes gouvernementaux afin de combattre, entre autres, la pêche illégale, la pollution et le trafic de drogues.

Longueur : 35,61 m

Envergure : 30,37 m

Hauteur : 10,30 m

Masse totale maximale : 64 410 kg

Vitesse maximale : 750 km/h

Autonomie : 7 400 km

Bases : Comox, C.-B.
Greenwood, N.-É.

www.canada.ca/fr/force-aerienne